
Zápisnica zo 6. zasadania MsZ v Krompachoch, 

konaného dňa 17.05.2023 

v spoločenskej miestnosti v Kultúrnom dome. 

 
Prítomní podľa prezenčnej listiny. 

 

Dárius Dubiňák, primátor mesta otvoril a viedol 6. zasadanie Mestského zastupiteľstva 

v Krompachoch.          13.04 hod. 

 

MsZ je uznášaniaschopné, prítomných je 10 poslancov MsZ.  

Ospravedlnili sa poslanci MsZ:  Matúš Stana, Marián Hojstrič – príde neskôr 

 

   

1. Otvorenie          

2. Schválenie programu zasadania MsZ  

3. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

4. Voľba návrhovej komisie  

5. Majetkové návrhy  

6. Správa hlavnej kontrolórky mesta o výsledku kontroly 

7. Návrh rozpočtových opatrení č. 2 - č. 9 a zmena rozpočtu č. 1/2023 

8. Správa o hospodárení škôl a školských zariadení za rok 2022  

9. Informatívna správa o možnosti čerpania úverových finančných prostriedkov v roku 

2023 vo výške 1 100 000 EUR  

10. Poskytnutie finančných prostriedkov pre mesto Banská Štiavnica  

11. Návrh Doplnku č. 3 k VZN č.1/2011 Prevádzkový poriadok pohrebísk  

12. Doplnok č. 14 Smernice primátora č. 1/2019 Organizačný poriadok Mestského úradu 

v Krompachoch - informácia  

13. Návrh Dodatku č. 1 Štatútu Denného centra seniorov v Krompachoch  

14. Žiadosť o schválenie ambulantného predaja potravín 

15. Návrh na schválenie zahraničných služobných ciest primátora mesta Krompachy na 

rok 2023 

16. Interpelácie poslancov MsZ 

17. Rôzne  

18. Záver 

 

2. Schválenie programu zasadania MsZ     13.05 hod. 

Primátor mesta predložil návrh programu.   

    

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 



Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec,  

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/B.1 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 

 

3. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice   13.05 hod. 

Primátor mesta určil za zapisovateľku Luciu Salokovú a za overovateľov zápisnice poslancov 

MsZ Jána Zahuranca a Martina Štancela. 

 

4. Voľba návrhovej komisie      13.06 hod. 

Primátor mesta predložil návrh na členov návrhovej komisie v zložení poslancov MsZ: Igor 

JENDRUCH, Oľga DZIMKOVÁ a Iveta RUŠINOVÁ. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec,  

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/A.1 viď pripojené k zápisnici (volí). 

 

5. Majetkové návrhy       13.07 hod. 

5.1 Informatívna správa o uzavretých nájomných zmluvách v kompetencii primátora 

mesta  

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.1 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) 

 

5.2 Predaj pozemku na Sadovej ulici Ivanovi Ivančovi, bytom Sadová 18, 053 42 

Krompachy ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  :  10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 



Zdržal sa :  0 

Proti  :  0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/B.2 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 

 

5.3 Predaj pozemku pod garážou na Trangusovej ul. v Krompachoch  Jaroslavovi 

Saksovi, bytom Lorencova ulica 4, 053 42 Krompachy 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/B.3 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/B.4 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 

 

5.4 Návrh nadobudnutia nehnuteľného majetku formou daru od Márie Kokoruďovej, 

bytom Trangusova 331/2, Krompachy; Milana Kokoruďu, bytom Zemanská 19, 

Krompachy; Zdenka Kokoruďu, bytom Slatvina 9, Slatvina. 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

p.p. Rušinová – bolo by dobré, keby boli tieto pozemky ucelené. Poprosím, aby ste rokovali 

s ostatnými vlastníkmi, ako aj s Povodím Bodrogu a Hornádu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/B.5 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 

 

5.5 spôsob prenájmu časti pozemku na Slovinskej ulici v k.ú. Krompachy 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

p.p. Rušinová – oslovili ma ľudia zo sídliska a žiadali, aby prístupová komunikácia bola aj 

naďalej prístupná. Na tomto pozemku sa nachádza drevo a gáter,  na sídlisku to v žiadnom 



prípade nemá byť. Cez Mlynskú ulicu je úzka komunikácia a prechádzajú tam nákladné autá 

s guľatinou. 

Primátor mesta – mám informáciu, že tam chcú robiť prístupový chodník k RD. 

p.p. Jendruch – namiesto dvoch garáži sú už štyri a gáter je za tými garážami. Neviem, či tam 

majiteľ nechce stavať ďalšie plechové garáže.  

p.p. Zahuranec – chodník je vysoko.  

Primátor mesta – sťahujem tento bod programu z rokovania. S odôvodnením, že sa to preverí 

a materiál bude opäť predložený na najbližšom rokovaní MsZ. 

 

5.6 Zámer predaja časti pozemku na Zemanskej ulici v Krompachoch 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

p.p. Rušinová – heliport je v súčasnosti na mieste, kde je naplánovaná IBV, preto je potrebné 

umiestniť ho na predmetné parkovisko. 

Primátor mesta – mesto bolo vybrané spomedzi ostatných  miest, kde by mala byť umiestnená 

rýchla záchranná  služba. Tento priestor by vyhovoval aj tomuto účelu. 

p.p. Zahuranec – na komisii výstavby sme to prebrali a tiež  sme toho názoru, že heliport by 

mal byť umiestnený na parkovisku. 

p.p. Rušinová – heliport je kľúčový. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za : 0 

Zdržal sa : 3 – Jendruch, Ďorko, Bagin  

Proti  : 7 – Gula, Štancel, Zahuranec, Rušinová, Dzimková, Hlaváč, Ontko 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/D.1 viď pripojené k zápisnici (neschvaľuje)  

 

5.7 Schválenie zámeru predaja pozemkov na ulici SNP v Krompachoch 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/B.6 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/B.7 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 



 

5.8  Zámer predaja časti pozemku na Veternej ulici v Krompachoch 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

p.p. Rušinová – rokovali ste s vlastníkom? 

Primátor mesta – garáž nie je zapísaná v katastri, tzn. nemá vlastníka a nie je LV. 

p.p. Rušinová – v prvom rade rokujte s vlastníkom garáže.  

Primátor mesta – sťahujem tento bod programu z rokovania.  

 

6. Správa o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky mesta Krompachy 13.37 hod. 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka predložila písomný materiál, ktorý je súčasťou 

zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.2 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) 

 

7. Návrh rozpočtových opatrení  č. 2 -  č. 9 a zmena rozpočtu č. 1/2023      13.38 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa :  

Proti  :  

MsZ prijalo uznesenie č. 6/B.8 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) RO č. 2 

 

p.p. Rušinová – budú stačiť tieto financie? 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb – 

taká bola ponuka. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/B.9 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) RO č. 3 

 



Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.3 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 4 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.4 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 5 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.5 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 6 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  :  10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.6 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 7 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  :  10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.7 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 8  

 

p.p. Jendruch – poprosím vysvetliť položku „Ukrajina“. 

Primátor mesta – sú to financie za odídencov z Ukrajiny , z vojnového územia, ktorí sú 

ubytovaní v bytoch alebo v domoch u našich občanov. Tieto financie posiela Ministerstvo 

vnútra SR na účet mesta a následne sú preplácané občanom, ktorí poskytujú ubytovanie 

Ukrajincom.  



 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.8 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 9 

 

8. Správa o hospodárení škôl a školských zariadení za rok 2022          13.48 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.9 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) 

 

 

 

9. Informatívna správu o možnosti čerpania úverových finančných prostriedkov v roku 

2023 vo výške 1 100 000 EUR       13.49 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

p.p Rušinová – oslovili ste bankové inštitúcie? 

Ing. Eva Stehlíkova, vedúca oddelenia majetku a regionálneho rozvoja – boli oslovené tri 

banky, a to Prima banka, Slovenská sporiteľňa, VÚB. Tieto banky ponúkajú úrokovú sadzbu 

od 3,9 % do 4,5 %. 

p.p. Rušinová – chcem poprosiť, aby ste oslovili aj iné banky.  

p.p. Zahuranec – vieme prečo padla Halňa? 

Primátor mesta – firma Enery sa nevie stotožniť s tým, že je tam 10% zábezpeka, musia 

vypracovať rôzne analýzy, ale zatiaľ nemajú nič zistené. Boja sa toho, že keď zaplatia 

zábezpeku, tak prídu o 36 000 €. 

p.p. Zahuranec – čo keby sa znížila zábezpeka na 5%? 

Primátor mesta – keď chce niekto podnikať, tak musí znášať aj riziká. Oni rozmýšľali nad 

tým, aby bola zábezpeka vrátna. Toto bol problém. Všetko ohľadom prípojky si mali zistiť sami 

ešte skôr, už viac ako rok sa rieši daný projekt. 

p.p. Rušinová – najbližšia trafostanica je pri Zinkóze. 

Primátor mesta – oni stále majú záujem, ale chcú, aby bola zábezpeka vrátna. 

p.p. Štancel – nemôže sa toho nejak mesto angažovať? 

Primátor mesta – fotovoltaika nie je ako napr. vodná elektráreň, ale toto treba uskladňovať. 

V budúcnosti sa uvidí, ako sa rozhodnú poslanci. Ja z požiadaviek 10% neustúpim. 

p.p. Rušinová – nedá sa uzatvoriť zmluva, že sa nevyčerpá celý úver? 



Primátor mesta – áno, dá sa. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 10 poslancov MsZ. 

Za  : 10 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa :  

Proti  :  

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.10 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) 

 

10. Poskytnutie finančných prostriedkov pre mesto Banská Štiavnica       14.00 hod. 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

p.p. Rušinová – z akého účtu?  

Primátor mesta – z dotácii. 

p.p Rušinová – poprosím dopísať dotáciu. 

p.p. Hlaváč nebol v miestnosti.        14.02 hod 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  :  9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Rušinová, Bagin, Zahuranec, Štancel, Ďorko, 

  Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/B.10 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 

 

11. Návrh Doplnku č. 3 Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Krompachy č. 1/2011 

Prevádzkový poriadok pohrebísk       14.02 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

p.p. Hlaváč v miestnosti         14.03 hod. 

p.p. Rušinová – cena vyšla 300 eur na 10 rokov, sú tam zahrnuté aj písmená? 

Ing. Eva Stehlíková, vedúca oddelenia majetku a regionálneho rozvoja – toto bude 

podmienka. 

p.p. Rušinová – kde bude určená podmienka. 

Ing. Eva Stehlíková, vedúca oddelenia majetku a regionálneho rozvoja – v prevádzkovom 

poriadku bude. 

Primátor mesta – aj v danej zmluve to môže byť zakomponované. V rámci projektu bolo dané, 

že je tam firma, ktorá to bude robiť. 

p.p. Jendruch nie je v miestnosti        14.05 hod. 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka – skôr vidím problém vo vymáhaní sankcií. 

p.p Rušinová – nemôžete človeka zaviazať, že si to musí kúpiť u danej firmy.  

Primátor mesta – sťahuje tento bod programu z rokovania. 

 

 



12. Doplnok č. 14 Smernice primátora č.1/2019 Organizačný poriadok Mestského úradu 

v Krompachoch - Informácia        14.08 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, Štancel, Ďorko, 

  Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.11 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) 

 

13. Dodatok č. 1 Štatútu Denného centra seniorov v Krompachoch – návrh 14.09 hod. 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

p.p Hojstrič prišiel do rokovacej miestnosti        14.10 hod. 

p.p Rušinová – ja budem za, lebo všetko išlo hore. Mám sťažnosti od seniorov, ktorí chodia 

do DCS. Predtým tam boli dve miestnosti, na odpočívanie a denná miestnosť. Jednu miestnosť 

v súčasnosti využíva šéfka denného stacionára, ktorá tam má zriadenú kanceláriu a predtým 

táto miestnosť neslúžila ako kancelária.  Ženy, ktoré sú vo výbore, nemôžu túto miestnosť 

využívať, pretože šéfka stacionára ich tam nepustí, nič za sebou neupracú. nič za sebou 

neupracú. Pani Böhmerová musí za nimi upratovať, umývať toalety a mikrovlnnú rúru. 50 

seniorov trpí kvôli 2 klientom. Preferuje sa stacionár pred denným centrom. 

p.p. Jendruch v miestnosti         14.12 hod. 

Primátor mesta – každý týždeň som tam bol, pravidelne som s nimi komunikoval, ale takúto 

sťažnosť som nepočul.  Denný stacionár tam poobede nie je, čiže DCS môže priestory využívať. 

Hneď zajtra tam pôjdem. Som nemilo prekvapený, že pani vedúca denného centra má upratovať 

za mladými ženami. Majú aj moje číslo, ale o tomto ma neinformovali.  

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.12 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/B.11 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 



 

14. Žiadosť o schválenie ambulantného predaja potravín   14.17 hod. 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

p.p. Rušinová – vypustiť slovo „prerokovalo“ a nahradiť „berie na vedomie“. 

p.p Zahuranec – kto si to kúpi pri dome, nebude chodiť do mesta. 

Primátor mesta – je to v rukách iných orgánov, máme veľké problémy na železničnej stanici, 

kde je tam bezplatné pripojenie na wifi, cestujúci sa boja sedieť v okolí stanice. Kontaktoval 

som železnice a budem mať stretnutie aj s majiteľmi prevádzok. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za   : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.13 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/C.14 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/E.1 viď pripojené k zápisnici (žiada) 

 

15. Návrh na schválenie zahraničných služobných ciest primátora mesta Krompachy         

na rok 2023 

          14.22 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je súčasťou zápisnice. 

p.p Rušinová – poprosím doplniť v rámci krajín  EÚ. 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/B.12 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 



 

16. Interpelácie poslancov MsZ      14.23 hod. 

S interpeláciami vystúpila: 

p.p Rušinová – chcem sa poďakovať za deti, lebo doniesli domov kliešte. Na ihrisku na sídlisku 

je vysoká tráva. Sú tam psie exkrementy, deti chodia domov so špinavými topánkami. Prečo sa 

začalo kosiť na Maurerovej ulici, ale nekosí sa stred mesta? Prečo sa začalo tak neskoro kosiť? 

V prvom rade sa vždy kosilo centrum mesta a tak ostatné lokality. Všade je vysoká tráva. 

Vykosené sú len okrajové časti a centrum mesta nie. Stromy sú polámane ešte od zimy. Prečo 

sa nekosí traktorom? Celé mesto je vykosené okrem sídliska a Lorencovej ulice. 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– kosí sa od minulého týždňa a vždy sa začalo kosiť v druhej polovici mája podľa 

harmonogramu kosenia, resp. podľa potreby. Hornú časť mesta kosia pracovníci Ekoveru a my 

kosíme spodné časti mesta. V rámci Slovenska je v súčasnosti výzva, aby sa  nekosili všetky 

úseky v mestách, aby včely prežili, keďže sú dôležitou súčasťou ekosystému. 

p.p Rušinová – kedysi sa kosilo aj v marci a apríli. 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– nie, nekosilo. Mám uložené v PC všetky harmonogramy kosenia. 

     

17. Rôzne         14.31 hod. 

p.p. Zahuranec – prečo v sobotu nie je doobeda otvorená pošta?  

Žiada primátora mesta Krompachy o rokovanie s vedením Slovenskej pošty, a.s., aby bola pošta 

otvorená aj v sobotu dopoludnia, ako to bolo pred pandémiou. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/E.2 viď pripojené k zápisnici (žiada) 

  

p.p. Zahuranec – v meste je zlá parkovacia politika. Niektoré autá stoja dlhodobo na 

parkoviskách. 

Žiada primátora mesta Krompachy prehodnotiť parkovaciu politiku v meste a vypracovať nové 

VZN. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 11 poslancov MsZ. 

Za  : 11 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Bagin, Zahuranec, 

  Štancel, Ďorko, Gula, Hojstrič 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 6/E.3 viď pripojené k zápisnici (žiada) 

 



18. Záver         14.38 hod. 

 

Primátor na záver zablahoželal všetkým mamám a babkám ku Dňu matiek, poďakoval sa 

prítomným za účasť na rokovaní 6. MsZ a zasadanie ukončil.   

 

 

 

 

V Krompachoch 17.05.2023 

 

Zapísala: Mgr. Lucia SALOKOVÁ 

 

 

 

 

 

Anna NEMČÍKOVÁ      Ing. Dárius DUBIŇÁK 

    prednostka MsÚ                                                                                     primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

O V E R O V A T E L I A: 

Ján ZAHURANEC, poslanec MsZ 

Martin ŠTANCEL, poslanec MsZ 

 


